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“Καρδιακός Λόγος” – Είναι τέχνη να μάθει κανείς 
να λυγίζει μέσα στον γάμο
/ Γενικά Θέματα / Ειδήσεις και Ανακοινώσεις / Θέατρο, Κινηματογράφος, Ντοκυμανταίρ, TV και 
Διαδίκτυο / Πολυμέσα - Multimedia

Ο ιερός φόβος είναι ο φόβος ο προς τον Θεόν, ο φόβος ο προς τους γονείς, 
ο φόβος ο προς τον σύζυγον και ο φόβος προς τους θείους και 
ανθρώπινους νόμους, και πηγάζει εκ της αγάπης. Ο εναγής φόβος είναι 
φόβος κολάσεως. Αυτόν φοβούνται οι παραβάται των θείων και 
ανθρωπίνων νόμων. Ούτος πηγάζει εκ του πονηρού συνειδότος. Ποιος 
είναι ο εναγής φόβος;

Οι απαντήσεις στη συζήτηση του Πανιερωτάτου Μητροπολίτου Λεμεσού 
κ. Αθανασίου με τον Νικόλαο Γκουράρο, στην εκπομπή “Καρδιακός Λόγος”.

Πατήστε στην εικόνα για να μεταβείτε στο περιεχόμενο:
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